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Innkalling til årsmøte 

EGNE HJEM VEL 

Med dette innkalles medlemmene 
til det 112. ordinære årsmøte i 

Egne Hjem Vel 

Tirsdag 20. mars  2018 kl 19.00 

På Ringhøyden seniorsenter, Ringstabekkveien 105 

Forslag til dagsorden:

• Godkjenning av innkalling og dagsorden
• Valg av to medlemmer til å underskrive møteprotokollen
• Godkjenning av årsberetning
• Godkjenning av regnskap
• Fastsettelse av kontingent
• Valg av nytt styre
• Eventuelt

Etter årsmøte vil Kjell Seberg fra Bærum kommune fortelle om 
hvordan Bekkestua vil se ut i fremtiden.  " Hva skjer på Bekkestua." 

Kontaktadresse:
Egne Hjem vel
Postboks 138,

1319 Bekkestua.
www.egnehjemvel.no

Forsidebilde:  Snart blomstrer blåveisen.
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Med dette innkalles 
medlemmene til det 113. 

ordinære årsmøte i Egne Hjem Vel 

Mandag 1. april 2019 kl 19.00 

På Ringhøyden seniorsenter, Ringstabekkveien 105 
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Valg av to medlemmer til å underskrive møteprotokollen 
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Etter årsmøte vil varaordfører og leder av planutvalget i Bærum 
kommune Ole Kristian Udnes fortelle om hva som vil skje 

fremover når det gjelder utbyggingen av Bekkestua. 

Kontaktadresse: 
Egne Hjem vel 
Postboks 138, 

1319 Bekkestua. 
post@egnehjemvel.no 

Forsidebilde: 100 årsjubileum Norsk Korpsforbund 2018. 

 



BENYTT ANNONSØRENE VED DERES INNKJØPBENYTT ANNONSØRENE VED DERES INNKJØP
 



BENYTT ANNONSØRENE VED DERES INNKJØPBENYTT ANNONSØRENE VED DERES INNKJØP
 

BENYTT ANNONSØRENE VED DERES INNKJØP

Årsberetningen for 2018 

Styret 
Styret 2018 bestått av Siri Mette Jebsen –leder, Ivar Lytomt, Marit Rabbe, Andreas 
Wrangell, Kjell Vinje og Andreas Aaserud. 

Våraksjonen 
Bortkjøring av hageavfall ble utført av firmaet Renova i mai måned. Oppdraget ble 
tilfredsstillende utført. Renova vil også i 2019 samle inn hageavfallet i mai måned. 

Samarbeide med nabo vel 
Samarbeidet med nabo vellene Furubakken vel, Bekkestua vel, Ringstabekk vel   
og Presterud vel har fortsatt i 2018. Det er mye som skjer på og rundt Bekkestua 
med utbygging, planer for utbygging m.m., og det er viktig at vellene fronter sine 
synspunkter samlet overfor Bærum kommune. 

Historisk vandring i vårt vels område. 
Vandringen ble gjennomført i Egne Hjem vels områder torsdag 6.juni med 
oppmøte og start kl. 1800 ved fontenen på Øvre Torg på Bekkestua. Ivar Lytomt  
var kunnskapsrik guide i år som tidligere år.  30 medlemmer møtte opp. Det ble   
en veldig interessant, lærerik og fin tur. Mange som var med fikk ny kunnskap om 
området da vårt vel har mye historie. Vandringen endte opp i Bjerkelundsparken 
med lett uteservering i vellets regi. Dette er en utmerket tur for å bli kjent i vellets 
område og med medlemmene. 
Informasjon om vandringen var lagt ut i alle postkasser i vårt område, uavhengig av 
medlemskap eller ikke. Opplysninger om vandringen ble også lagt ut på vår webside. 
Vellet tar sikte på en vandring også i 2019. 

Utbygging på Bekkestua. 
Egne Hjem vel har i 2018 deltatt i møter i forbindelse med planprogrammet for 
utvikling av Nadderud stadion. Våre  kommentarer ble oversendt kommunen,   
og vi satte fokus på følgende elementer i forbindelse med planprogrammet: 
Kommunen tenker helhetlig i ny utforming av Nadderud Idrettspark og gjør den 
åpen og tilgjengelig både for idretten og beboerne av området slik at dette være   
med å gi en positiv helsegevinst for flere. Vi advarte og kommenterte spesielt 
rundt trafikkforholdene på Bekkestua nord sett i lys av planlagt utbygging av flere 
store dagligvareforretninger både i Nadderudveien 1 hvor Norgesgruppen 
planlegger en Kiwi forretning på 3000 kvm og Coop planlegger ny forretning i 
Gamle Ringeriksvei 43 på 2600 kvm. Dette vil være krevende for området. Fra vår 
side ble det sterkt understreket  behovet for at Nadderudområdet må tilpasses    
og harmoniseres mot eksisterende boligbebyggelse. Vi understreket også 
hvorledes feil montering av lys i en idrettspark kan ødelegge for bomiljøet rundt 
idrettsparken. 
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I skriv til kommunen har vi også uttalt oss både til PEAB-Norgesgruppen Eiendom 
og ABBL sin utbygging i Nadderudveien 1-3 samt Fagertunveien 2-4.For dette 
prosjektets del er det planlagt 67 boliger. Første kveld leilighetene ble lagt ut for 
salg, ble 48 leiligheter solgt, så interessen har vært meget stor. Mot Fagertunveien 
er det planlagt 9 rekkehus. Disse vil bli lagt ut til salg i 2019. 
Vellet har gitt kommentarer til detaljregulering av Gamle Ringeriksvei 39-41-43-47. 
På  nevnte eiendommer er det planlagt 90 leiligheter samt nytt forretningslokale  
for Coop Mega. Vellet har spesielt engasjert seg i byggehøyder, trafikkforhold, 
støy ved varelevering, uheldig plassering av reklameskilt samt behov for gode 
møteplasser for befolkningen. Det forventes byggestart i løpet av 2019. 
I brev til kommunen har vellet tatt opp tilgjengeligheten fra Fagertunveien frem 
mot Bekkestua. Det foretas kjøring og parkering på Coop torget, slik at det 
medfører at folk for eksempel med barnevogn kan ha vanskelig for å komme frem. 
Kommunen har lovet å følge opp forholdet. 

Bjerkelundsveien. 
Bjerkelundsveien går fra Bekkestua, forbi Bjerkelunden og videre til Jar. Veien frem 
til Bjerkelunden tilhører vårt vel. 
Veien er smal og med mange farlige utkjøringer. Vellet har i mange år prøvd å 
forhandle med Bærum kommune om å få utsatt parkering forbudt skilt i den del av 
veien som er smalest og særlig i vinterhalvåret. 
Veien brukes av skoleelever både til Grav skole og Bekkestua skole. Den brukes av 
de som skal handle på Bekkestua og de som skal ta buss eller trikk fra Bekkestua. 
Vellet mener at de parkerte bilene er en fare for fotgjengere ved at bilene stenger 
for utsikt og ferdsel. 
Dessverre har vi ikke fått gjennomslag for våre henvendelser. Bærum kommune 
mener at i villaveier i kommunen skal det være fri parkering. 
Sist vinter kom det mer snø enn normalt de siste årene. Det kom delvis våt snø 
som ble trykket ned av bilene som en såle da veien ikke ble ordentlig brøytet, 
Dette skapte veldig vanskelige gå- og kjøreforhold. Etter lange forhandlinger og 
telefoner fikk vi Bærum Kommune på inspeksjon.  Kommunens  representanter 
ble også forskrekket over de vanskelige forholdene. Det ble rekvidert en stor 
skrapemaskin til å skrape veien. Etter dette arbeid ble veien igjen kjørbar og 
fremkommelig. Grunnen til at veien ikke ble brøytet forsvarlig, var  mange 
parkerte biler som vanskeliggjorde fremkomsten for brøytemannskapet. Vellet ble 
lovet at ved tilsvarende problemer med snø i 2019, skulle det settes opp 
midlertidige parkering forbudt skilter. Men i løpet av året hadde det kommet nye 
ledere i Veiavdelingen i Bærum kommune, og de samme problemer har oppstått. 
Etter erfaringene fra 2018 og 2019, vil vi igjen be om et møte med 
administrasjonen i Bærum kommune om hvordan veiproblemene vinterstid kan 
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løses i fremtiden. 
Styret anmoder medlemmene om ikke å parkere i veien på vinterstid ved snøfall. 

Elsykler. 
Bærum kommune har fått midler til en utlånsordning av Elsykler. Vellet vårt er   
med i ordningen. Utlånet gjennomføres via en lokal sykkelbutikk. Elsyklene lånes  
ut i 14 dager og primært til vellets medlemmer. Det vil bli mange modeller å velge 
mellom. Utlånsordningen vil starte i mai måned og vi vil legge ut mer informasjon 
på våre hjemmesider. 

Egne Hjem Vel - medlemmer. 
I tidligere årsberetninger har vellet hatt tradisjon med å navngi medlemmer med 
adresser og som har betalt kontingent. 
Ved at det er vedtatt nye personvernregler i Norge, har Datatilsynet bestemt at 
vellet ikke kan ta inn en oversikt over sine medlemmer i sin årsberetning. 

Bjerkelunden. 
Bjerkelunden er viktig for vårt vel. Dette er vårt vels vakre grøntområde, 
og vi ønsker at Bjerkelunden skal forbli et samlingssted for voksne og barn, samt    
et sted for festaktiviteter. Vellet har fortsatt et godt samarbeide med Natur –og 
idrettsforvaltningen i Bærum kommune om vedlikehold og vellet er høringsinstans 
ved eventuelle forslag om forandringer i parken. 
I henhold til avtale blir grøntområder klippet hver uke i sommersesongen og det er 
regelmessig tømming av søppelkasser. 
Lekeapparatene som ble satt opp i 2012 er blitt meget populære. 
Det er plantet flere hundre påskeliljer i parken. Siste år hadde folk plukket de fleste. 
Vi anmoder at påskeliljene ikke blir plukket. Det er et fantastisk syn å se alle 
påskeliljene i blomst om våren. 
Bærum kommune har avsatt et område i parken til blomstereng, hvor det i eldre 
tider vokste en del spesielle planter.  Kommunen har ikke klippet dette området,  
og det har med tiden blitt tilvokst med mange andre ugressplanter. Vi har 
anmodet kommunen om at dette området blir klippet som de andre områdene, 
siden hensikten med blomsterengen ikke lenger er aktuell. 
Vellet har sammen med Bærum kommune satt ut 5 bord med benker som blir 
benyttet flittig. 
Parken blir brukt mye av både voksne og barn. Grav skole med flere bruker også 
parken i løpet av skoleåret til utetimer. 

Bekkestua 26. februar 2019 

Siri Mette Jebsen, 
Andreas Wrangell, 

Ivar Lytomt, 
Kjell Vinje, 

Marit Rabbe, 
Andreas Aaserud 

 



Årsregnskap Egne Hjem Vel 2018. 

Resultatregnskap: 
2018 2017 

Inntekter: 
Kontingenter medlemmer 
Annonser årsberetning 
Refundert moms 
Renter 
Sum inntekter 

44 589 
1 800 
5 320 

  110 
  51 819 

45 700 
2 300 
4 770 

  198 
  52 968 

Kostnader: 
Frakt vårinnsamling 
17.mai arrangement 
Bidrag 
Årsberetning 
Kontingenter 
Møtekostnader 
Diverse kostnader 
Sum kostnader 

20 929 
0 
0 

7 499 
2 950 
6 257 

  6 210 
  43 845 

18 764 
2 000 
4 000 

10 565 
2 740 
6 574 

  6 820 
  51 463 

Årsresultat   7 974   1 505 

Balanse: 
Bankbeholdning 
Sum eiendeler 

   203 772 
   203 772 

   195 799 
   195 799 

Egenkapital 
Sum egenkapital 

   203 772 
   203 772 

   195 799 
   195 799 

Antall betalende medlemmer   203   208 

Bekkestua,31,desember 2018. 

Revisjonsberetning blir fremlagt på årsmøte. 
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Kvinnenes arbeid i Egne Hjem Vel. 
Typografenes Byggeselskap kjøpte i 1900 Nedre Nadderud gård. Eiendommen 
var på 580 mål og kostet kr. 105.000. 
Et byggeselskap ble dannet som et aksjeselskap slik at man kunne komme i 
gang med å realisere drømmen om egen bolig. Det var ikke vanskelig å tegne 
aksjonærer og tomtene ble utparsellert til aksjonærene. 
Etter at tomtene var fordelt, ble det en livlig anleggs- og byggevirksomhet. 
Allerede i februar 1901 var de to første husene klare til innflytting. Ved 
utgangen av 1902 var det oppført 24 hus. 
På folkemunne ble dette nye boligfeltet kalt Typebyen med adresse til den 
yrkesgruppen som etablerte seg her i første omgang. 
Allerede i 1901 ble det nedsatt en «damekomité med det formål at skaffe   
midler til eiendommens forskjønnelse». Denne komiteen fikk siden navnet 
Nadderud Kvinneforening og skulle arbeide med byggeselskapets interesser. 
Kvinneforeningen gikk straks i gang med å skaffe midler til oppsetting av 
parafinlykter langs de viktigste veiene. Det var også kvinnene som sørget for    
det daglige tilsynet med tenning og slukking av lyktene samt for kjøp av parafin. 
Inntektene kom fra en stor basar som kvinneforeningen avholdt. Etterhvert ble 
det avholdt flere basarer og flere parafinlykter ble innkjøpt. 
Kvinneforeningen fungerte også som en slags sentral for hjemmesykepleie. 
Det var lite hjelp å få fra det offentlige, og det var godt å vite at man i 
nødsituasjoner kunne henvende seg til kvinneforeningen. 
I tillegg til disse oppgavene var foreningen aktiv når det skulle arrangeres 
fester i sameiet og vellet. Det ble avholdt en rekke tilstelninger, 17.maifest 
og St. Hansfest i løpet av året og kvinneforeningen var primus motor i disse 
arrangementer. 
I 1916 feiret kvinneforeningen sitt 15 årsjubileum og det ble skrevet en 
jubelhymne med bl.a. følgende vers: 

Hun fik hengt lykter på mørke veier. 
Hun tenkte nemlig at ham jeg eier, 

hvis han om natten maa krabbe hjem, 
han skal dog se at faa kravle frem 
Og lyktetenderen ble en kvinde,  

hvem skulle tenke, hun skulde vinde, 
ved sine lysglimt blant unge mænd, 

en mand ,som krabbet til hende hen? 

Kvinneforeningen var aktiv i vellet frem til krigen 1940 og senest dette året ga 
den vellet et økonomisk bidrag. 
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Norges musikkorps Forbund 100 år. 
Bildet viser en konsert med korps i Bjerkelunden i 2019. Konserten markerer 
100 års jubileum for Norges Musikkorps Forbund og ble feiret sammen med 
flere gjestekorps fra Bærum. 
Norges Musikkorps Forbund ble stiftet i Bjerkekunden i 1918. Det første 
landskorpsstevne ble arrangert i Bjerkelunden i 1919. Det var deltagelse fra 
mange guttekorps fra forskjellige steder i landet. 
Den store konserten ble blant annet overvært av Kongen og Kronprinsen og det 
var møtt frem 12000 tilhørere som fikk høre den store konserten. 
I løpet av de neste 100 år har det i perioder årlig vært avholdt korpsstevner i 
Bjerkelunden. 
Så mange mennesker som på landskorpsstevnet i 1919 har det siden ikke vært 
samtidig tilstede. 
Ved 50 årsjubileet i Norges Musikkorps Forbund ble det satt om en statue av 
en tamburmajor i parken. (Se forsiden av årsberetningen) 
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Bildene er fra krysset Bjerkelundsveien / Gopledalsveien / Bærumsveien. 
Øverste bilde er fra rundt 1950 før Bærumsveien ble bygget, mens bildet under 
er fra samme sted i dag. 
Bjerkelundsveien eksisterte i 1900 da Egne Hjem sameiet ble stiftet. Veien gikk  
fra krysset Gopledalsveien og opp til en husmannsplass ved Bjerkelunden og het 
den gang Skogveien. 
Gopledalsveien gikk fra Gamle Rineriksvei på Bekkestua og over til 
husmannsplass ved Fagertunveien og het Presteveien. 
Bjerkelundsveien var en av de få  gjennomgangsveiene fra øst til vest i   
Bærum frem til 1960 da Bærumsveien ble bygget ferdig fra Jar til Bekkestua. 
Bjerkelundsveien var en fylkesvei og fikk asfalt så tidlig som i 1939. Veien var 
smal og svingete og hadde en stor trafikk og det var derfor en farlig vei å bo i for 
beboerne. I tidligere skrifter er det nevnt om mange ulykker helt fra den gang 
veien ble brukt til hestetransport. 

 



 


